

DASMAN BILINGUAL SCHOOL

School Financial Policy for Academic Year 2024 – 2025

1- Tuition Fees & Settlement dates:

Grade	Tuition Fees	1st Installment	2nd Installment	3rd Installment
		01/Sep/2024	01/Jan/2025	01/Apr/2025
Pre-K - KG1 - KG2	1,786	714	536	536
Elementary 1 - 4	2,784	1,114	835	835
Middle School 5 - 8	3,006	1,202	902	902
High School 9 - 12	3,101	1,241	930	930

In case of Tuition changed by the Ministry of Education – Department of Private Education, the change shall be applied to all students for the fees of the academic year 2024-2025.

- A non-refundable tuition fee deposit of KD 100 is required to reserve a seat in the school. This deposit is deductible from the 1st Installment and will reserve a seat only until the first day of school.
- The first installment must be paid in full prior to the beginning of the academic year on September 1, 2024.
- If a parent is delayed in his/her payments, the school reserves the right to Hold the concerned student's report cards.
- Crèche fees for the KG department are KD 300; this payment is non-refundable and must be paid upon admission.
- Resource Inclusion fees (RI) are KD 300 per session in one subject on a weekly basis, which will be conducted during the Academic Year. This amount is payable only in two installments.
- The school bookstore provides all required Arabic and English textbooks in addition to our standardized notebooks. Parents, who do not wish to make a purchase from our bookstore, any textbook purchased externally should be the same as the one provided by the school.
- School uniform is available at the school store, and it is mandatory for all students.

2- Withdrawal policy:

The school applies the ministry of education policy for withdrawal from school during the school year as follows:

- The school is entitled to 40% of the fees, should the first installment fall due on at the beginning of the academic year
- The school is entitled to 70% of the annual fees, should the second installment fall due on (Jan.1st.)
- The school is entitled to FULL ANNUAL FEES if the student withdraws after the due date of the third installment.

3- Late registration policy:

In case of late registration, the school shall apply the policy of the Private Education Department stating that fees shall only be calculated from the FIRST day for the student at DBS. Any period prior to the joining date shall not be included in the annual fees.

I hereby agree to the above financial policy of the school and agree to settle all fees at the times indicated.

I, the undersigned, and parent of student: _____ Class: _____

Date: _____ Telephone: _____

Parent's Name: _____ Parent's Signature: _____



الشرق - دسمان - شارع بن مسباح | Al-Sharq, Dasman, Bin Misbah St.
ص.ب. 426 دسمان 15455 الكويت - تلفون: 22277377 | P.O. Box : 426 Dasman - 15455 Kuwait - Tel.: 22277377
www.dbs.edu.kw | E-mail : info@dasmanschool.com.kw

dasmanbilingualschool dasmanms Dasman Bilingual School

مدرسة دسمان ثنائية اللغة

السياسة المالية للعام الدراسي 2024-2025

أولاً: الرسوم الدراسية وتاريخ استحقاق الأقساط :

المرحلة الدراسية	الرسوم المقررة	القسط الاول	القسط الثاني	القسط الثالث
التمهيدي - روضة 1 - روضة 2	1,786	714	536	536
الابتدائي 1 - 4	2,784	1,114	835	835
المتوسط 5 - 8	3,006	1,202	902	902
الثانوي 9 - 12	3,101	1,241	930	930

في حال تعديل الرسوم الدراسية من قبل وزارة التربية - إدارة التعليم الخاص، سوف يتم تطبيق التعديل على رسوم العام الدراسي 2024-2025 لجميع الطلاب

- 1) رسوم التسجيل لجميع المراحل 100 دينار فقط (مخصومه من القسط الأول) وغير قابله للرد، وهذه الرسوم تضمن حجز المكان حتى أول يوم دراسي فقط.
- 2) يجب سداد القسط الأول كاملاً في بداية العام الدراسي في 1 سبتمبر 2024.
- 3) يتم حجب الدرجات خلال السنة الدراسية في حال عدم سداد القسط المستحق.
- 4) رسوم فصل الانتظار لطلبة التمهيدي والروضة والتعليم المبكر 300 دينار فقط وتُدفع مرة واحدة عند التسجيل وغير قابله للرد.
- 5) رسوم الدمج 300 دينار فقط للحصة الواحدة أسبوعياً على مدار السنة الدراسية وتُدفع على قسطين فقط.
- 6) تتوفر بالمدرسة الكتب الأجنبية والعربية والدفاتر الموحدة لمن يرغب بشرائها. ومن لا يرغب بشراء الكتب الموحدة من المدرسة عليه توفيرها من الخارج على أن تكون كالتالي توفرها المدرسة.
- 7) الزي المدرسي الموحّد متوفر في المدرسة لمن يرغب في الشراء ويلتزم جميع الطلاب بالزي الموحّد وعليه شعار المدرسة.

ثانياً: الانسحاب:

تطبق المدرسة قرارات وزارة التربية - إدارة التعليم الخاص بخصوص الانسحاب خلال العام الدراسي كما يلي:

- 1) تستحق المدرسة 40% من الرسوم الدراسية إذا حل القسط الاول في (بداية العام الدراسي).
- 2) تستحق المدرسة 70% من الرسوم الدراسية إذا حل القسط الثاني في (1 يناير).
- 3) تستحق المدرسة الرسوم الدراسية كاملة إذا حل القسط الاخير في (1 ابريل).

ثالثاً: الالتحاق المتأخر عن بداية العام الدراسي:

بناء على قرار الإدارة العامة للتعليم الخاص تلتزم المدرسة بعدم تحصيل أي رسوم عن الفترة التي قضاها الطالب بالمدرسة المنقول منها. وبذلك يتم حساب القسط بدءاً من اليوم الأول لانضمام الطالب إلى مدرسة دسمان ثنائية اللغة فقط.

أقر بأنني قد اطلعت على السياسة المالية أعلاه وأوافق عليها، وأتعهد بتسديد الرسوم الدراسية في تواريخ استحقاقها.

اسم الطالب : _____ الصف المنقول إليه : _____

التاريخ : _____ الهاتف : _____

اسم ولي الامر : _____ توقيع ولي الأمر : _____



Al-Sharq, Dasman, Bin Misbah St.
P.O. Box : 426 Dasman - 15455 Kuwait - Tel.: 22277377
www.dbs.edu.kw E-mail : info@dasmanschool.com.kw

dasmanbilingualschool dasmanms Dasman Bilingual School